



Q-GLASS®

As of this moment, Q-railing will set its seal onto the new standard in glass for baluster systems. Q-railing safety glass can be recognised by the Q-glass quality seal which is ineradiably applied onto each glass panel. This is how Q-railing emphasises the advantages of safety and performance.

Ab sofort drückt Q-railing, der neuen Norm in Glas für Geländersysteme, seinen Stempel auf. Sie erkennen Sicherheitsglas von Q-railing am Q-glass Gütesiegel auf jeder Glasplatte. Q-railing unterschreibt damit für die glasklaren Vorteile von Sicherheit und Wirtschaftlichkeit.

Q-railing® safety glass can be recognised by the seal

Sicherheitsglas von Q-railing® erkennen Sie am Gütesiegel

New: Q-glass®
the new standard in glass
Neu: Das Q-glass®
die neue Norm in Glas





▶ **BALUSTER SYSTEMS, NOW COMPLETED WITH SAFETY GLASS**

Q-railing delivers structural glazing for the Easy Glass System. Quality panels of laminated and toughened glass, consisting of 2 layers of toughened glass, which features 4 layers of safety foil (17.52 mm). These panels are available in 10 standard dimensions.

For the safety of your customers and all employees, the glass is polished all around as a standard. These carefully polished corners prevent potential damage during transportation as well as during installation. With Q-glass, Q-railing introduces the new standard in glass.

Baluster systems, combined with safety glass, can be ordered from Q-railing with ease

▶ **ALLE EASY GLASS GELÄNDERSYSTEME JETZT KOMPLETT MIT SICHERHEITSGLAS**

Auf die strukturelle Verglasung beim Easy Glass System ist Verlass. Qualitätsscheiben aus gehärtetem Verbundglas in einer Stärke von 17,52 mm mit zwei Schichten gehärtetem Glas und 4 Schichten Sicherheitsfolie zwischen den Glasschichten. Lieferbar in 10 Standardmaßen.

Das Glas ist standardmäßig rundherum geschliffen und poliert, um noch mehr Sicherheit zu bieten. Sorgfältig abgerundete Ecken vermeiden Beschädigungen beim Transport und bei der Montage. Mit Q-glass präsentiert Q-railing eine neue Norm im Glas.

Komplette Geländersysteme mit Sicherheitsglas bestellen Sie ganz einfach bei Q-railing.

WOULD YOU LIKE TO LEARN MORE ABOUT Q-RAILING OR OUR PRODUCTS?

Visit us at www.Q-railing.com to get more information or contact the Q-railing office nearest to you.

MÖCHTEN SIE MEHR ÜBER UNSERE PRODUKTE WISSEN?

Unter www.Q-railing.com finden Sie weitere Informationen sowie die Kontaktadressen unserer Niederlassungen in Europa.

Innovative design.
Inspiring ideas. Order your
Q-railing catalogue today!

Unser Katalog:
Brandneu und kostenlos, voll
mit innovativen Ideen!

CATALOGUE

Are you interested in further innovative solutions for your next railing project? Then order your copy of the Q-railing product catalogue filled with eye-catching ideas.

KATALOG

Sind Sie an weiteren, innovativen Lösungen für Ihre Railingsysteme interessiert? Dann fordern Sie noch heute unseren Katalog mit Seiten voller ausgefallener Ideen an.

900000000071

Q-railing Europe

Marie-Curie-Straße 8-14
D-46446 Emmerich am Rhein
Germany
T +49 (0) 28 22 - 9 15 69-0
F +49 (0) 28 22 - 9 15 69-70
www.q-railing.com

